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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Koniecznej budowy chodnika na os. Orła Białego. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Od dłuższego czasu Rada Osiedla Żegrze na prośbę mieszkańców zabiega o budowę 

nowego chodnika wzdłuż płotu Szkoły Podstawowej nr 64 na os. Orła Białego. Rada Osiedla 

kilkukrotnie planowała w swoim planie wydatków środki finansowe na ten cel. Za każdym razem 

jednak pojawiały się trudności powodujące konieczność wydania opinii negatywnej przez właściwie 

jednostki miejskie (głównie ZZM). W tej sprawie odbyło się również w dniu 28.11.2019 roku 

spotkanie w WGN. Pomimo tego, iż minął kolejny miesiąc sprawa nie tylko stoi w miejscu, ale 

sytuacja „w terenie” znacząco się pogorszyła. W załączniku przekazuję zdjęcia pokazujące, jak w 

chwili obecnej wygląda miejsce w którym powinien zostać wybudowany chodnik. 

 W związku z powyższym proszę o podjęcie koniecznych, działań mających na celu 

rozwiązanie problemu mieszkańców, którego nie udaje się rozwiązać od wielu miesięcy pomimo 

różnego rodzaju spotkań, dyskusji, a nawet zabezpieczania środków finansowych przez RO Żegrze. 
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